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ChatGPT开启超级人工智能时代
ChatGPT opens the age of super artificial intelligence
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厘清知识产权风险，完善知识产权保

护机制，对人工智能产业的健康发展，

具有重大意义

It is of great significance for the healthy 
development of artificial intelligence 

industry to clarify the risks of intellectual 
property and improve the protection 
mechanism of intellectual property

随着人工智能的发展，传统知识产权保护模式的

局限性日益凸显

With the development of artificial intelligence, the 
limitation of traditional intellectual property 
protection mode is increasingly prominent



新挑战
New 

challenge

超级人工智能时代知识产权保护面临的新挑战

挑战一Challenge one

人工智能数据源的合规性问题

Compliance problems of artificial intelligence data sources

挑战二Challenge two

人工智能作品的“创造性和独创性”认定问题

The problem of identifying "creativity and originality" of artificial intelligence works

挑战三Challenge three

知识产权法律和政策的迭代问题

Iterative issues in intellectual property law and policy

挑战四Challenge four 

头部人工智能企业的数据与版权垄断问题

The problem of data and copyright monopoly in artificial intelligence enterprises

New challenges to intellectual property protection in the age of super Artificial Intelligence
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3.坚持“技术中立”和“科技向善”的开发原则

2.探索新的知识产权保护模式和机制

1.形成多方共同参与、综合治理的发展格局

关于做好知识产权风险治理的倡议和期待

4.建立国际合作机制共同应对知识产权保护挑战

1. Form a development pattern with the participation of multiple parties and 
comprehensive management

2. Explore new models and mechanisms for IPR protection

3. Adhere to the development principle of "technology neutrality" and 
"technology for the good"

4. Establish an international cooperation mechanism to jointly address IPR 
protection challenges

Suggestions for protecting intellectual property in the age of super Artificial Intelligence
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